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از چاله به چاه افتادن!
مرتضی دهرویه

اسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
پیلــه کرده که باید مشــکل 
تاریخــی مالکیت مشــترک 
پرســپولیس و استقلال حل 
ایران  .اقایان هــم در  شــود 
دســت به کار شده اند و یک 
را  مالکیت ســرخابی ها  شبه 
تغییر داده اند بر این اســاس 
پرسپولیس به وزارت اقتصاد و دارایی رسیده و استقلال به وزارت صنعت و معدن 

.به همین راحتی!
یعنی کاری که طی دو دهه گذشــته انجام نشده بود ظرف دو روز به نتیجه 
رســید تا شاید کنفدراسیون از خر شیطان پیاده شود و مجوز حضور سرخابی ها 
در لیگ قهرمانان را صــادر کند ،این اتفاق در حالی رخ می دهد که طبیعتا دو 
وزارتخانه دیگر هم مثل وزارت ورزش و جوانان زیر مجموعه دولت هستند و عملا 

هیچ تغییری در شکل اداره سرخابی ها به وجود نیامده است!
در حقیقت ما فقط می خواهیم ســر Afc را شــیره بمالیم که لابد چون در 
جهت حفظ منافع آنی فوتبال ایران است ، از نظر اخلاقی هم هیچ ایرادی ندارد!
چنین رفتاری البته از آقایان مسئول چندان هم بعید و غریب نیست ،مگر در 
لایحه بودجه دو سال اخیر ،درآمد و هزینه های سرخابی ها به شکلی معجزه آسا 
مســاوی نوشته نشد؟ بعد هم معلوم نیست اگر این دو تیم خل و خرج متعادلی 
دارنــد ،چرا دولت طلب کالدرون را با ارز نیمایــی بپردازد؟ خیلی راحت خلاف 
واقعیت حرف می زنیم و فقط دنبال این هســتیم کــه گره امروز را یک طوری 
باز کنیم غافل از اینکا با این کارها فقط روی اصل مشــکل سرپوش می گذاریم 
،گیریم که امسال هم کنفدراسیون کوتاه آمد،تا زمانی که پرسپولیس و استقلال 
به طور واقعی به بخش خصوصی واگذار نشــوند،عیوب اساسی آنها پابرجا باقی 

خواهد ماند و در نهایت این ما هستیم که صرر می کنیم
 ضمــن اینگه باید گفت این دو وزارتخانه متعلق به آحاد مردم ایران در تمام 
اســتان های کشور می باشد و اگر قرار اســت بودجه این این دو دستگاه مهم و 

حیاتی کشور صرف دو باشگاه تهرانی شود، از عدالت دور می باشد 
نکته پایانی اینکه مردم در وضعیت و شــرایط بد و ســخت اقتصادی به سر 
می برند لذا اگر مسئولین این دو وزارتخانه تمام فکر و تلاش خود را معطوف به 
کار خود نمایند ، با توجه به شــرایط تحریم و دشمنی مخالفان نظام و مملکت 
عزیزمان باز هم نمی توانند گام های موثری بردارند ،چه برســد به اینکه وقت و 

مدیریت خود را بخواهند صرف این دو باشگاه نمایند؟!

یادداشت

مهمترین بازی هفته دوازدهم و شــاید نیم فصل اول، 
امروز به جای اصفهان، در اراک برگزار خواهد شد.

به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری، همانطور که 
حتما در جریان هســتید، بعد از اتفاقاتی که فصل گذشته 
در اصفهان و در بازی برگزار نشده! سپاهان و پرسپولیس 
رخ داد، کمیته انضباطی تصمیم گرفت، این فصل بازیهای 
رفت و برگشــت این دو تیم، در جایــی غیر از اصفهان و 
تهران برگزار شــود و سپاهان به عنوان میزبان بازی رفت 

دو تیم، در اراک از حریفش پذیرایی خواهد کرد.
حاشیه های قبل از بازی: جدا از انتخاب وحید کاظمی 
به عنوان داور این مســابقه که واکنــش منفی هواداران 
پرســپولیس در فضای مجازی را به دنبال داشته، پوستر 
باشــگاه ســپاهان برای این بازی که در آن از چهره سه 
بازیکن ســابق پرسپولیس استفاده شده و خبری از ستاره 
لوگوی پرسپولیس در آن نیست، حواشی قبل از این بازی 
حساس بوده و باید دید در زمین مسابقه چه اتفاقاتی رخ 

خواهد داد.
انگیزه های هر دو مربی بــرای برد: نویدکیا که تیمش 
در 11 هفته گذشــته 4 باخت داشــته، بهتر از هر کسی 
می داند که پیروزی احتمالی مقابل پرســپولیس می تواند 
انتقادها از او و تیمش را تا حد بسیار زیادی کاهش دهد. 
او که تیمش فوتبال تماشاگرپسندی ارائه می دهد تا امروز 
نتوانســته در مقام سرمربی، پرسپولیس را شکست دهد و 

امیدوار است فردا این اتفاق رخ دهد.
آنطرف میدان، یحیی گل محمدی هم هنوز نتوانســته 
در دومین مقطع سرمربیگری اش در پرسپولیس، سپاهان 
را در یک بازی رسمی ببرد و این فصل هم هنوز موفق به 
بردن تیمهای مدعی نشــده و به دنبال این است که این 
طلسم در بازی فردا شکسته شود. سه امتیاز بازی امروز ، 
باعث کاهش اختلاف هر دو تیم با اســتقلال صدرنشین و 
حتی هم امتیاز شدن سپاهان و پرسپولیس با استقلال در 
صورت شکست این تیم به فولاد خواهد شد و این موضوع 
هم یکی دیگر از دلایل اهمیت سه امتیاز بازی فرداست. - 
نتیجه هفته گذشته سپاهان با نتیجه 1-2 به پیکان باخت 

و پرسپولیس با نتیجه 0-2، ذوب آهن را شکست داد.
-وضعیت در جدول: ســپاهان با 22 امتیاز در رده دوم 
قرار دارد و پرســپولیس با همین امتیاز، تیم سوم جدول 

است.
-تیم داوری: وحید کاظمی – حسن ظهیری – مهدی 

عالیقدر – رضا عادل
استقلال – فولاد، دیدار انتقامی برای مجیدی

 آیا استقلال می تواند در پایان بازی با فولاد، فاصله اش 
با سایر تیمهای مدعی را افزایش دهد؟

این سوالی است که فرهاد مجیدی و هواداران استقلال 
امیدوارند پاسخش مثبت باشد. استقلال در صورت برد در 
بازی امروز گام بزرگی برای رســیدن به قهرمانی نیم فصل 
برمــی دارد و این موضوع یکی از انگیزه های مجیدی برای 
کسب ســه امتیاز بازی امروز است هر چند که مهمترین 
انگیــزه او در تقابــل با نکونام، گرفتن انتقــام فینال جام 
حذفی اســت که نکونــام و فولاد اجازه ندادند اســتقلال 
برای دومین ســال متوالی و علیرغم رسیدن به فینال این 
مســابقات، با جام قهرمانی، عکس یــادگاری بگیرد. البته 
بردن فولاد با نکونام اصلا کار راحتی نیست و از روزی که 
نکونام به اهواز برگشته، این تیم در هیچکدام از بازیهایش 

شکست نخورده است.
این بازی شــاید به لحاظ اهمیت و حساســیت تحت 
تاثیر دیدار سپاهان و پرسپولیس قرار بگیرد اما قطعا این 
بازی هم حساسیت های خاص خود رو دارد. جدا از مسائل 
آمــاری، مجیدی برای گرفتن انتقام از جواد نکونام انگیزه 
زیادی دارد. درست است که او فصل گذشته و در بازگشت 

به نیمکت استقلال توانست نکونام را شکست دهد اما در 
فینــال جام حذفی به فولاد باخت تــا برای دومین فصل 

متوالی، قهرمانی جام حذفی را از دست داده باشد.
از طرف دیگر مطرح شدن نام نکونام به عنوان آلترناتیو 
مجیدی در چند مقطع، انگیزه فرهاد برای کســب ســه 

امتیاز این بازی را بیشتر خواهد کرد
آنطرف میدان، فولاد و نکونام در حالی مقابل استقلال 
قرار خواهنــد گرفت که اهوازی ها دوســت ندارند بعد از 
شکست سنگین مقابل پرسپولیس در ابتدای فصل – آن 
موقع، ویســی سرمربی فولاد بود – به دیگر تیم پرطرفدار 
پایتخت هم ببازند. نکونام که جلوی صنعت نفت نتوانست 
وضعیــت تفاضل گل تیمش را از حالت منفی خارج کند، 
امیدوار اســت این اتفاق جلوی اســتقلال رخ دهد و حالا 
باید منتظر ماند و دید که نتیجه بازی اســتقلال و فولاد 

چه خواهد شد.
این بازی برای شــخص نکونام هم اهمیت زیادی دارد 
و او دوســت ندارد برای دومین بازی متوالی در ورزشگاه 
آزادی، به مجیدی ببازد و برای اثبات مجدد توانایی هایش، 
دوست دارد مچ همتایش در استقلال را در تهران بخواباند.
بازی اســتقلال و فــولاد در آزادی حســاس و دیدنی 
خواهــد بــود. آخرین قهرمانــی اســتقلال در لیگ برتر 
زمانی بدســت آمد که فرهاد مجیــدی، کاپیتان و جواد 
نکونام هافبک دفاعی آبی هــا بود. غایبان ویژه: به جز وریا 
غفوری که هنوز شــرایط بازی را بدســت نیاورده، کوین 
یامگا هم شاید به خاطر ســرماخوردگی دیدار با فولاد را 

از دست بدهد.
-نتیجــه هفته گذشــته: اســتقلال با 3 گل از ســد 
شهرخودرو گذشت و دیدار فولاد و صنعت نفت با تساوی 

بدون گل به پایان رسید.
-وضعیت در جدول: اســتقلال بــا 25 امتیاز در صدر 
جــدول قرار دارد و فولاد 17 امتیــازی تیم هفتم جدول 

است.
-تیم داوری: امیرعرب براقی – جلیل شعرانی – عسگر 

محمدی – محمدحسین ترابیان
مجیدی: امیدوارم با معجزه  به لیگ قهرمانان 

آسیا بودیم
 ســرمربی تیم فوتبال استقلال می گوید تیم فولاد در 
بخش دفاعی خیلی با نظم اســت. سرمربی استقلال بعد 
از ظهر روز سه شــنبه در نشست خبری قبل بازی تیمش 

مقابل فولاد خوزستان در هفته دوازدهم رقابت های لیگ 
برتــر اظهار کرد:  ما با تیم بســیار خوبی بازی داریم. تیم 
فولاد در بخش دفاعی خیلی با نظم است. از وقتی نکونام 
آمده است، شرایط فولاد بهتر شده است. برای پیروزی در 
این بازی ما باید خیلی بــازی را مدیریت کنیم. او درباره 
شکستن رکورد شکست ناپذیری استقلال در بازی های اول 
رقابت های لیگ برتر گفت: من بیش تر دنبال این بودم که 
تیم اســتقلال شخصیت خود را به دست بیاورد. ما با این 
نباختن ها می توانیم روند بهتری داشــته باشیم. امیدوارم 

بتوانیم این شرایط را حفظ کنیم.
مجیدی درباره شرایط مصدومیت یامگا، وریا غفوری و 
ارسلان مطهری گفت: امیدوارم از بازی  آینده بتوانیم وریا 
غفوری را داشته باشــیم.  یامگا سر تمرین خواهد آمد و 
ارسلان مطهری هم یک مصدومیت جزیی داشت و امروز 
باید سر تمرین بیاید تا بتوانیم شرایط او را مشخص کنیم.
وی در مورد انتشــار اخباری درباره حذف استقلال و 
پرســپولیس از رقابت های لیگ قهرمانان آسیا تاکید کرد: 
چه خبری بدتر از این می تواند باشد. لیگ قهرمانان آسیا 
باید افتخار کند که این دو تیم در این رقابت ها باشد. من 
مصاحبه ای کردم و گفتم مدیران اســتقلال 10 سال تیم 

را عقب انداختند.
 کسانی که مسبب این امر هستند، باید محاکمه شوند. 
این افراد نه تنها محاکمه نمی شــوند، بلکه به آن ها سمت 
جدید داده می شــود. این اتفاق اصلا قابل هضم نیســت. 
امیــدوارم یــک معجــزه ای رخ دهد و بتوانیــم در لیگ 
قهرمانان آســیا شــرکت کنیم. وقتی مدیرانی به باشگاه 
می آیند و نشان می دهند که لایق نیستند، این نتیجه اش 

می شود. 
برخی ها گفتند فرهاد مجیدی دنبال بهانه  است اما شما 
نتایج کار را دیدید. کار به جایی رســیده است استقلال و 
پرسپولیس را از آســیا حذف می کنند.سرمربی استقلال 
درباره تقابل تیمش مقابل پیکان در مرحله یک هشــتم 
نهایی رقابت های جام حذفــی اظهار کرد: همه تیم ها در 
جام حذفی قابل احترام هستند. تیمی که دنبال قهرمانی 

است، فرقی نمی کند با چه تیمی بازی می کند. 
امیدوارم بتوانــم پس از 2 فصل ناکامــی بتوانم مقام 

قهرمانی را برای هواداران به دست بیاورم.
مجیــدی دربــاره عملکرد دفاعی تیمش گفت: شــما 
درباره دفاع صحبت کردید. مدافعان اســتقلال از بهترین 

مدافعان ایران هســتند و لایق پوشیدن پیراهن تیم ملی 
هســتند. وقتی ما از دفــاع یک تیم صحبــت می کنیم، 
دربــاره کل بازیکنان و روند دفاعی تیم صحبت می کنیم. 
هواداران اســتقلال بازی هجومی می خواهند و ما نیاز به 
زمــان داریم تا بتوانیم فوتبال مد نظر آن ها را ارائه دهیم. 
من از بازیکنانم راضی هســتم اما باید بیش تر تلاش کنیم 

تا فوتبالی که لایق هواداران است را نمایش دهیم.
او درباره تغییراتی که در ترکیب بازی های اســتقلال 
لحاظ می شــود، گفت: این که یک تیم بتواند هر بازی با 
یک ترکیب بازی کند، یک حســن اســت. من به کسانی 
که انتقــاد می کنند احترام می گذارم اما به نظر من تغییر 
ترکیب یک نقطه قوت به حساب می آید. درباره جابه جایی 
بازیکنان باید بگویم مــا فقط در بازی مقابل صنعت نفت 
آبادان بود که سیستم تیم را عوض کردیم. ما تقریبا با یک 
سیستم مشخص بازی کردیم و کم تر پیش آمده است که 

سیستم خود را تغییر دهیم.
ســرمربی اســتقلال دربــاره وضعیت زمیــن تمرین 
آبی پوشــان پایتخت گفــت: من شــرمنده بازیکنان تیم 
هســتم. من خودم احســاس کمر درد می کنم وقتی در 
این زمین راه می روم اما زمین خوب در تهران نیســت و 
چند زمین هم برای تیم های شهرســتانی است که دارند 
در آن جا تمرین می کنند. قرار بود در یکی از همین زمین  
تمرین هایی که یکی از تیم های شهرستانی در آن تمرین 
می کننــد، کار خود را پیش ببریم. یک جلســه آن زمین 

تمرین به ما داده شد اما در ادامه این اتفاق رخ نداد. 
وی در واکنش به این مســاله کــه در بازی های آینده 
امکان دارد رکوردهای بیش تری شکسته شود، خاطرنشان 
کرد: من یک درصد به این رکوردها فکر نمی کنم. به این 

چیزها و رکوردها جام نمی دهند. 
تا روزی که وریا غفــوری جام را بالا نبرد، من به چیز 
دیگری فکــر نمی کنم و تیمی اگر فکــر کند که از الان 
قهرمان است، بســیار زیان بار خواهد بود. تمرکز من این 
است که این روند خوب را حفظ کنیم و در پایان عملکرد 

موفقیت آمیزی داشته باشیم.
او در پاســخ به این ســوال که آیا اختلافی با رشــید 
مظاهــری دارد؟ گفــت: ما هیچ ناراحتی نداریم. ما ســه 
دروازه بان خیلی خوب داریــم و به آن ها نیاز داریم. همه 
بازیکنــان خوب تمرین می کنند و هیچ مشــکلی نداریم. 

چیزهایی که در بیرون می شونم، واقعیت ندارد.

یک عضو با سابقه فدراسیون فوتبال، به تازگی حرف هایی 
زده که آه از نهادمان بلند شــد و از خودمان پرسیدیم چه 

شد که حال و روزمان این شد. 
به گــزارش ایســنا، داریوش مصطفــوی، عضو کمیته 
اســتیناف صدور مجوز حرفــه ای فدراســیون فوتبال به 
تازگی در یک برنامه تلویزیونی ضمن تعریف و تمجیدهای 

پرطمطراق از رئیس جوان و پرحاشــیه فدراسیون فوتبال، 
از رئیس دولت خواســت که از فدراسیون فوتبال حمایت 
مالی کند. او خطاب به ابراهیم رئیســی گفت »اگر فوتبال 
حرفه ای می خواهید و دوست دارید تیم ملی در جام جهانی 
موفق شــود از گروهش صعود کند، باید 500 میلیون یورو 
خرج فوتبــال کنید.« مصطفوی که ســال ها پیش رئیس 

فدراســیون فوتبال بــود، این بار برای روشــنگری درباره 
خطر حذف اســتقلال و پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا 
بــه تلویزیون رفته بود اما قبل از شــروع بحث، گریزی به 
پاستور و بهارستان زد و از محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس 
شورای اسلامی و ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور خواست که 
به فدراســیون فوتبال بیشتر بها بدهند. او گفت مردمی که 
مشکلات اقتصادی دارند، به فوتبال دل خوش اند و حتی از 
جوانی یاد کرد که مدعی بود 12 ســال است گوجه فرنگی 
نخورده اما دوست دارد برای دیدن فوتبال به ورزشگاه برود.
اگر تا این جا، کار او را قابل قبول بدانیم، حرف های بعد را 
به هیچ وجه نمی توانیم هضم کنیم؛ او برای دولت کیسه ای 
به بزرگی 500 میلیون یورو دوخت، یعنی چیزی حدود 15 

هزار میلیارد تومان!
شــهاب الدین عزیزی خــادم زمانی که نامزد ریاســت 
فدراســیون فوتبال شــد، وعده داد که در دوران ریاستش 
میلیاردهــا تومان پول بــه فوتبال مــی آورد و در این راه، 
تحریم های ظالمانه علیه کشــور هم نمی توانند سد راهش 
شــوند. او پس از پیروزی در انتخابــات - در همین برنامه 
تلویزیونی - بر تحقق وعــده اش تاکید کرد اما چند هفته 
بعد دست خودش و مدیرانش جلوی دولت باز بود تا شاید 

قطره ای از طلای خزانه بیت المال به آن ها برسد.
کشور در شــرایط حساسی اســت، همه گیری ویروس 
کوویــد-1۹ و ســویه های رنگ به رنگش کــه دیگر برای 
نامگذاری شــان حروف الفبای یونانی کافی نیســت از یک 

طرف، تحریم های نو به نوی غرب و شــرق عالم علیه ایران 
از طرف دیگر و مشــکلات ساختاری و اختلافات مدیریتی 
داخلی هم از ســوی دیگر دست به دســت هم داده اند تا 
معیشت مردم با خطر جدی روبرو شود. در این میانه فوتبال 
و چند برنامه طنز و مانند این ها دردی از مردم دوا نمی کنند 
و فقط شاید کمی حواس آن ها را از مشکلاتشان پرت کنند.
مدیران فدراســیون فوتبال مطمئن باشند که هیچ یک 
از مردم، دست درازی به جیب شان برای پر کردن چاله ها و 
چاه های بی ســر و ته فوتبال و بعد از آن، پز دادن مدیران 

فدراسیون را تحمل نخواهند کرد.
آقای مصطفوی! بهتر اســت به رئیس جوان تان بگویید 
برای پیدا کردن پول، به خزانه دولت چشم نداشته باشد. او 
با وعده  حل مشکلات مالی فوتبال و ارزآوری »رئیس« شده 
است. بهتر است کمی هم از عرضه مدیریتی خودتان خرج 

کنید تا جیب مردم!
شاید بهتر باشــد به جای این درخواست ها از دولت، از 
»خوبــان عالم« بخواهید به خادم عزیزشــان نظری کنند، 

باشد که دردشان را از خزانه غیب دوا کنند.
داریوش خان مصطفوی! سابقه دارترین عضو فدراسیون، 
می گویید ایــن جوان )عزیزی  خادم( می تواند فوتبال ایران 
را از بحران خارج کند اما فقط 500 میلیون یورو پول لازم 
دارد؟ باشــد! ما صدای شما را شنیدیم اما مراقب باشید آن 
جوانی که 12 سال است گوجه فرنگی نخورده صدای شما 

را نشنود.

سپاهان – پرسپولیس، بازی 6 امتیازی در اراک

استقلال – فولاد، دیدار انتقامی برای مجیدی

چه خوش اشتها هستید، آقای مصطفوی!

احتمال محرومیت سنگین برای بازیکن معروف 
در ماجرای تاسف بار اتوبوس تیم ملی!

آیا فایل صوتی جنجالی و 
باورنکردنی منتسب به یکی از 
بازیکنان تیم ملی باعث حذف 
او از تیم ملی خواهد شد؟ به 
گزارش گروه ورزشــی  مردم 
ســالاری ، جنجالی ترین خبر 
چند روز اخیــر فوتبال ایران، 
انتشار فایل صوتی جنجالی و 
باورنکردنی منتسب به یکی از بازیکنان تیم ملی است که امکان اشاره به جزئیات 
وجود ندارد و فقط می توان از کد اتوبوس تیم ملی درباره آن استفاده کرد! یکی از 
مسئولان فدراسیون فوتبال که علاقه ای به افشای نامش نداشت در گفت و گوی 
کوتاه به این نکته اشاره کرد که برای این بازیکن ملی پوش تشکیل پرونده شده و 
قطعا مورد رسیدگی قرار خواهد گرفت. برخی خبرها هم حاکی از محرومیت این 
بازیکن از اردوی پیش روی تیم ملی هســتند. از طرف دیگر گفته می شود شاید 
این ماجرا تبعات سنگین دیگری برای این بازیکن و حتی راننده اتوبوس تیم ملی 
در پی داشــته باشد. از دیروز و پس از انتشار فایلهای صوتی جنجالی، در فضای 
مجازی با هشتگ ها و ماجراهای مربوط به اتوبوس تیم ملی و این بازیکن، شاهد 
اظهارنظرها و واکنش های طنزآمیز و کنایه وار و البته تاسف بار در این باره بوده ایم. 
این وسط به عقیده فردی از افراد نزدیک به تیم ملی که اظهارنظرش سوپرعجیب 
اســت )این فرد هم علاقه ای به افشــای نامش نداشت(، فایل صوتی منتسب به 
بازیکن مربوطه، فیک اســت و صدای آن بازیکن به شکلی کاملا حرفه ای تقلید 
شــده و اگر لازم باشد، این بازیکن در اردوی بعدی تیم ملی، درباره این موضوع 

صحبت خواهد کرد.

برنامه مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی اعلام شد
مرحله  مســابقات  برنامه 
نهایــی جام  یــک هشــتم 
آزادســازی  یادواره  حذفی) 
خرمشــهر( فصــل 1401-
1400 اعلام شد. به گزارش 
ایرنا، با اعلام ســازمان لیگ 
از  ایــران و پــس  فوتبــال 
برگزاری قرعه کشــی مرحله 
یک هشتم نهایی مسابقات جام حذفی، برنامه زمانی این رقابت ها نیز مشخص 

شد که به شرح زیر است:
دوشنبه ۲۷ دی

آلومینیــوم اراک- فولاد مبارکه ســپاهان - ســاعت 14- ورزشــگاه امام 
خمینی)ره( اراک

خیبر خرم آباد-صنعت نفت آبادان - ساعت 14- ورزشگاه تختی خرم آباد
مس کرمان- فولاد خوزســتان - ســاعت 14:30 - ورزشگاه امام علی)ع( 

کرمان
ذوب آهن اصفهان- پرســپولیس - ســاعت15:30 - ورزشگاه فولادشهر 

فولادشهر
سه شنبه ۲۸ دی

نســاجی مازندران- گل گهر سیرجان - ساعت 14- ورزشگاه متعاقباً اعلام 
می شود.

مس رفسنجان- پدیده مشــهد - ساعت 14:30 - ورزشگاه شهید زینعلی 
سرچشمه

نفت مســجد سلیمان-خلیج فارس ماهشهر - ســاعت 14:30 - ورزشگاه 
بهنام محمدی مسجد سلیمان

پیکان تهران- استقلال - ساعت 15:30 - ورزشگاه پاس قوامین تهران

انتصاب معاون توسعه ورزش بانوان 
صدور  بــا  ورزش  وزیــر 
حکمــی مریــم کاظمی پور 
را بــه عنوان معاون توســعه 
ورزش بانــوان منصوب کرد. 
به نقل از پایگاه خبری وزارت 
ورزش و جوانــان؛ در متــن 
حکم ســید حمید سجادی 

آمده است:
با عنایت به ســوابق و تجربیات ارزشمند سرکار عالی، به موجب این ابلاغ 
به عنوان »معاون توســعه ورزش بانوان« منصوب می شوید. انتظار دارم ضمن 
توجه بــه قوانین و مقررات مربوطــه و بهره گیری از نظــرات صاحبنظران و 
دســت اندرکاران در زمینه برنامه ریزی برای عمومی کــردن و نهادینه کردن 
ورزش در بین خانواده ها و بانوان کشــور، حضور عزتمند بانوان در صحنه های 
بین المللی با رویکرد عفاف و حجــاب و نمایش توانمندی های زنان ایرانی در 
فرهنگ غنی و پویای اسلامی و توجه به سیاست های دولت مردمی و انقلابی 

سیزدهم، در راستای افزایش سهم بانوان در ورزش کشور تلاش نمایید.
توفیق روز افزون سرکار عالی را در سایه توجهات حضرت ولیعصر )عج( از 

خداوند منان خواستارم.
سید حمید سجادی

گفتنی است؛ کاظمی پور هم اکنون به عنوان معاون وزیر ورزش و جوانان 
در امور بانوان فعالیت می کند.

اخبار کوتاه

سرپرســت معاونت توسعه مدیریت و منابع وزارت 
ورزش و جوانــان گفت: وضعیت بدهــی مالیاتی دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس تا پایان سال ۹5 تعیین 
تکلیف شــد و این دو باشــگاه از لحاظ بحث مالیات 
هیچ مشــکل خاصی ندارند. امیرحســین مطلبی در 
گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: پرونده بدهی مالیاتی 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس  از سال های گذشته 
تا پایان سال ۹5 در »هیات 251 مکرر« مورد بررسی 
و بخشــی از بدهی این دو باشگاه تا جایی که قانون 
اجازه می دهد مورد بخشــودگی قرار گرفت و به اداره 
کل مالیاتی شــمال استان تهران ارسال شد. در حال 
حاضر نیز این دو باشــگاه تا پایان ســال ۹5 بدهی 
مالیاتــی ندارند و اگر بدهی هم داشــته باشــند، در 
حال رســیدگی است. او گفت: از لحاظ بحث مالیاتی 
این دو باشــگاه دیگر مشکل خاصی ندارند و وضعیت 
بدهی های آن ها طبق روال قانونی تا پایان ســال ۹5 
انجام شده و پرداخت هایی که لازم بود، صورت گرفته 
و دو باشگاه تعیین تکلیف شده اند. سرپرست معاونت 
توســعه مدیریــت و منابــع وزارت ورزش و جوانان 
پیرامون این پرسش که وضعیت بدهی این دو باشگاه 
از سال ۹5 تا به امروز چگونه است؟ افزود: از سال ۹۶ 

تا به الان  این دو باشگاه به دلیل پر کردن اظهارنامه 
مالیاتی، و هماهنگی خوبی کــه با اداره کل مالیاتی 
داشتند، مشکل مالیاتی ندارند و اگر بدهی هم وجود 

داشته باشد، در حال رسیدگی است.
مطلبی هم چنین درباره وضعیــت بدهی مالیاتی 
فدراسیون ها نیز گفت: برخی از فدراسیون ها به دلیل 
نداشــتن حامی مالی خوب و اعتبار کافی براســاس 
قانون هیات 251 مکرر، بخشی از بدهی مالیاتی شان 
یا بخشــوده شــده و یا میزان بدهی شان کاهش پیدا 
کرده است. سایر فدراسیون ها نیز شرایط خوبی دارند 
و تا بــه امروز از نظر بحث بدهی مالیاتی با مشــکل 

خاصی مواجه نبودند.
وی در پایــان افزود: فدراســیون ها نیز همانند دو 
باشــگاه اســتقلال و پرســپولیس به دلیل پر کردن 
اظهارنامــه مالیاتی از ســال ۹۶ تا به امروز مشــکل 
خاصــی از نظر بدهــی مالیاتی ندارنــد و در صورت 
وجــود بدهی، پرونده مالیاتی آن ها در حال بررســی 
و رســیدگی است، وزارت ورزش و جوانان نیز در این 
زمینه هر کجا فدراســیون ها و دو باشگاه استقلال و 
پرسپولیس نیاز به کمک داشته باشند، همکاری لازم 

را داشته است.

قایق هــای رویینگ خریده شــده از چین بعد از 
21 ماه از گمرک ترخیص شــد و بالاخره امشب وارد 

تهران می شود.
علیرضا ســهرابیان در گفت وگو با ایسنا درباره ی 
این که قایق های رویینــگ بالاخره بعد از 21 ماه از  
گمرک بندر قشم ترخیص و به سمت تهران بارگیری 
شــد، بیان کرد: حکم توقیف اموال که به دلیل بدهی 
مالیاتی فدراسیون در سال های گذشته بود، برداشته 
شــد و قایق ها بارگیری شــدند و امشــب به تهران 

می رسند.
قایق ها از ســال ۹۶ تا ۹۸ در چیــن مانده بودند 
چون پس از خریداری، تســویه حســاب  به صورت 
کامل انجام نشده بود. بعد از این که ما تسویه حساب 
با شــرکت چینی را انجام دادیــم، قایق ها وارد بندر 
قشــم شدند اما از زمان شیوع ویروس کرونا در ایران 

تا کنون در گمرک باقی ماندند.
او ادامه داد: واقعا خدا قایق ها را آزاد کرد امیدوارم 
تا رســیدن قایق ها به دست ما اتفاق دیگری نیفتد و 
بدهی از 40 سال قبل رو نشود که به خاطر آن قایق ها 

در ورودی تهران توقیف شوند.
از همه کســانی که کمــک کردند تــا قایق ها از 

گمرک ترخیص شــوند، تشکر می کنم فقط امیدوارم 
سالم به دست ما برسد.

فردا)چهارشــنبه(  که در کانتینرها را باز می کنم 
فقط امیدوارم قایق ها ســالم باشــند و خراب نشده 
باشــند چون از بیت المال هزینه شده تا این قایق ها 
تهیه و به دست ما برسد. اگر خدایی ناکرده این اتفاق 
افتاده باشــد، من کسانی که باعث این مساله شده اند 
را به خدا می ســپارم چون در ایــن مدت بدهی های 
زیــادی را پرداخت کردیم تا بتوانیــم قایق ها را وارد 

تهران کنیم.
سهرابیان در پاسخ به این پرسش که تکلیف بدهی 
مالیاتی فدراســیون که مربوط به ســال های گذشته 
است، مشخص شد یا خیر؟ تصریح کرد: مجبوریم از 
قانون اطاعات کنیم و این دین به گردن فدراســیون 

است و باید پرداخت شود. 
در حال بررســی هســتند تا با قسط بندی بتوانیم 
بدهــی مالیاتی را پرداخــت کنیم. بدهــی مالیاتی 
فدراسیون از سال ۸۹ تا ۹5 مبلغ 5 میلیارد  و ۹00 
میلیون تومان اســت و از سال ۹5 تا ۹7 هم در حال 
بررســی هســتند و احتمالا مبلغ آن هــم حدود دو 

میلیارد می شود.

ترخیص قایق های پرماجرا از گمرک بعد از ۲۱ ماه!بدهی مالیاتی سرخابی ها تعیین تکلیف شد


